



PROTOKOLL STYRELSEMÖTE I SVEROK MÄLARDALEN

MÖTESDATUM: 2023-05-09





Dagordning

1-8. Mötets öppnande & formalia	3-4
9. Genomgång av föregående möte + aktivitetsrapport + annan information	4
10. Ekonomi	4
11. SF årsmöten Återkoppling	5
12. Kickoff utvärdering	5
13. Ställningstagande vid bidragsbeslut	5
14. Arbetsgrupper avrapportering/beslut	6
15. Aktivitetslista 2023	6
16. Kommande aktiviteter	6
17. Per capsulam beslut	7
18. Nästa möte + Föranmälda frågor	7
19. Mötets avslutande	7



Mötets öppnades 16:05 på Discord

1. Kallade till mötet
Jerk Fogelqvist Utterström, Michel Rowinski, Cecilia Sjödin, William Väisänen, Elis Låås och Gunnar Ålander
2. Närvaro
Följande personer var närvarande under mötet:
Jerk Fogelqvist Utterström, Michel Rowinski, Cecilia Sjödin
3. Röstlängd
Röstlängden fastställdes till:
Jerk Fogelqvist Utterström, Michel Rowinski, Cecilia Sjödin
4. Förklara mötet beslutsmässigt
Mötet beslutade att förklara mötet beslutsmässigt
5. Val av mötesordförande
Mötet beslutade att välja Michel Rowinski till mötesordförande.
6. Val av mötessekreterare
Mötet beslutade att välja Cecilia Sjödin till mötessekreterare.
7. Val av justerare samt val av tidsansvarig
Mötet beslutade att välja Jerk Fogelqvist Utterström till justerare.
Mötet beslutade att välja Cecilia Sjödin till tidsansvarig.
8. Dagordning & tidsättning
Förslag till beslut: Mötet beslutar att fastställa dagordningen och upprätta en tidsättning samt skriva in denna vid de återstående punkterna.
Beslut: Mötet beslutade att fastställa förslaget på tidsättning.



Förslag för tidsättning

5 min P 9

5 min P 10 Återkoppling?

5-10 min P 11 Vad tar vi med oss arbeta vidare med?

5 min P 12 Hur gick det?

5-10 min P 13 Läs igenom kom med förslag på ändringar.

5-15 min P 14 Beror på vad som har hänt. Främst beslut om spelinköp

Paus Ingen om ej behov

5 min P 15 Vad är påbörjat/klart vad ska delegeras? Håller vi på att missa något

3 min P 16 Främst uppdatering

0 min P 17 (Föra in om det finns några)

2 min P 18-19

Totalt 40-60 min +0 min paus

Beslut:

9. Genomgång av föregående möte (5)

Genomgång av föregående möte + aktivitetsrapport + Annan information

Kontakter med RFSL/PRIDE

Eskilstuna - Springpride vecka 20. <https://visiteskilstuna.se/springpride>

Västerås - 29/6-1/7. <https://vasteraspride.se/>

Kontakter med Studieförbundet

Kulturnatt & Pride har fortsatt. Och pratat inför årsmöten samt kring våra frågor. Frågat om lokaler till julmingel och årsmöte igen. Men ej fått svar.

Jerk kontakt med Studieförbundet angående 3d-skrivare. Ska åka och kika på kommande vecka.

Kontakter med Föreningar i Uppsala

Två föreningar med till Nördmässan.

Kontakter med Förbundet

Massor kring grafisk profil och hemsida, hjälp med underskrifter mm.

Hur mår vi i styrelsen?

Diskuterat att måendet är generellt mindre bra pga psykisk ohälsa, utmaningar,



stress i vardagen. Vi gör vårt bästa efter våra förutsättningar, ork och mående. Vi väljer belastning själv. Planerar utifrån våra egna situationer.

10. Ekonomi (5)

Utgångspunkt

Inga konstigheter. Utgifter på senaste tiden kopplade till transport, projekt och styrelsearbete. Köpt mat till event. Marknadsföringsutrustning. Köpt in böcker med handskrivna kvitton.

Process för att få ett till kort på gång.

Beslut: Inga beslut togs.

11. SF Årsmöten Återkoppling (5-10)

Utgångspunkt

17 april i Sörmland och 27 april i Uppsala.
Hur gick det med våra frågor?

Se länkat dokument

[Uppdatera 2023-04-17 SF Sörmland Möte och Årsmöte](#)

[UPPDATERA 2022-04-27 SF Uppsala-Västmanland Årsmöte](#)

Framtidstankar?

Michel skriver ett medskick kring hur ett system med mer tillgänglighet och information skulle se ut utifrån ett MDI perspektiv.

Någon borde kanske sitta i nästa års styrelse.

Samt att jobba direkt mot personal verkar som en mer framkomlig väg.

Beslut:

12. Kickoff utvärdering (5)

Utgångspunkt

Kickoff genomfördes 8 maj i Stockholm Utvärdering i dokumentet nedan
Något att tillägga

[Kick-off planering](#)

Beslut: att lägga till utvärderingen till handlingarna



13. Ställningstagande vid bidragbeslut (5-10)

Utgångspunkt

För att så rättvist som möjligt få ett jämförelsematerial i samband med hantering av alla inkomna ansökningar om projekt och lokalbidrag upprättas ett dokument som tydliggör hur distriktet arbetar när de gör sina ställningstaganden inför behandling och beslut.

Tidigare års ställningstagande

☰ Kopia av 2022-01-15 Ställningstagande vid projektbidrag Period 1 2022

☰ Kopia av 2022-10-22 - Ställningstagande vid lokal & projektbidrag

☰ Kopia av 2022-06-05 Ställningstagande vid lokal & projektbidrag

☰ Utkast av 2023-05-09 - Ställningstagande vid lokal & projektbidrag

Ta med i utskick till föreningar med beslut att man även kan söka pengar hos <https://postkodstiftelsen.se/grannskapsinitiativet/>

Beslut: att fastställa Ställningstagandet

14. Arbetsgrupper avrapportering/beslut (5-15)

Utgångspunkt

Idag ska vi bestämma om vi ska köpa in spel som är lite annorlunda och som inte annars skulle köpts in eller som vi vill belysa som extra intressant att pröva på men som många kanske inte får upp ögonen för.

Andra beslut kan uppkomma efter behov och arbetsgruppernas framsteg.

☰ Förslag på brädspel att köpa in 2023

Vi hade en diskussion och valde följande spel

In dream, 2D6 dungeon och Lair expansion digitalt, Lancer, Lichcraft, Camp Elementa

Samt att betala 50-100 kr för Honey Heist där man väljer hur mycket man bidrar med.



Beslut: Att köpa in följande bräd/rollspel: In dream, 2D6 dungeon och Lair expansion digitalt, Lancer, Lichcraft, Camp Elementa samt Honey Heist. Till en summa på 1500 kr.

Beslut: Att köpa in Spiel des Jahresvinnarna 2023 för max 1500 kr

PAUS 5 min om behov finns


15. Aktivitetslista 2023 (5)

Uppdatera och gå igenom

Något som behöver göras närmaste tiden

Beslut om stingdeltagande


JA vi deltar minst Michel och Jerk men i mindre omfattning

 Sting-festivalen 2023, info och planering

Uppdatera informationsfilmer

Ebas?

Arbete & strategier med kulturplaner

 Planering verksamhetsår 2023.xlsx

16. Kommande aktiviteter (3)

Distriktsavstämning ?

Vi vet inte i dagsläget.

Stingfestivalen 26 augusti Anmälan början av juni

Michel och Jerk kanske flera. Cecilia kan inte annars hör hon av sig.

Mässa för nya studenter på fakultetet där föreningar visar upp sin verksamhet.

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSeXCTVZzxYec7fcuY5_V3zJ_zHvNRyhtmb78WgNe4uvt3K0Rw/viewform



Nyhetsbrevet ? Juni

Information om samverkansavtal, presentation av förtroendevald samt information om beslut gällande projekt & lokalbidrag.

Västerås Pride 29/6-1/7

3 heldagar Pridefestival, i samband med Cityfestivalen, med scen & utställare i Regnbågsparken (Vasaparken), parad genom staden och mycket mer!

Uppsala kulturnatt 9/9

Troligen är vi på stadsbiblioteket som 2022

Uppsala Pride 17/9

Parad och pride house på UKK Vaksala torg.

Eskilstuna kulturnatt 30/9

Anmälan senast 15 augusti men väntar på återkoppling från SF
<https://eskilstunakulturnatt.se/>

Höstslag preliminärt 29/9-1/10

Distriktskonferens informations/erfarenhetsutbyten

Spellov 30/10-5/11

Besöker vi föreningar som anordna eller gör något själva

Riksmöte Bålsta November

17. Per capsulam beslut & Beslutslista (0)

- [Beslutslista](#)
Meddelande summor över 300 kr
Inköp av tre set av regnbågstärningar till rollspel i våra regioner upp till 400 kr totalt. Jerk och Michel i förening

18. Nästa möte + Föranmälda frågor (2)

Nästa styrelsemöte 7/6 1730-1900

Höra av sig senast 31/5 för att få med punkt i dagordning



På nästa möte kommer följande punkter avhandlas:

Beslut om projekt/lokalbidrag

Sting

Ekonomi

Arbetsgrupper

Aktivtetslista

Kommande aktiviteter

Nästa arbetsmöten:

Projekt/lokalbidrag Kanske

19. Mötets avslutande

Mötesordföranden Michel Rowinski avslutar mötet 17:07